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Informatienota voor het College van B&W

Antwoord op schriftelijke vragen: beantwoording schriftelijke 
vragen Wijchense VVD 

Kernboodschap
De Ekenseweg is een halfverharde weg. Mede in verband met de vierdaagse brengt het 
onderhoud van de Ekenseweg jaarlijks terugkerende kosten met zich mee. Inmiddels is 
financieel verantwoord om deze weg te voorzien van een nieuwe, gebonden 
halfverhardingslaag. Langs de Ekenseweg staat aan weerszijde een rij eiken. Gezien de 
aanwezige wortels en om vroegtijdige overlast van wortelopdruk aan de nieuwe weg te 
verminderen is besloten om een deel van de bomen te verwijden. Een bijkomend 
voordeel is dat de overlast van de eikenprocessierups (dus ook voor de vierdaagse 
wandelaars en recreanten) hierdoor ook af neemt. Het biedt bovendien de mogelijkheid 
om de biodiversiteit te verhogen door bomen te planten van verschillende rassen. Tevens 
kunnen we een betere aanpak realiseren aan de hoge bermen versus afwatering.

Eerdere besluiten

Datum -

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen

Vraag 1 Is het college ervan op de hoogte dat de vierdaagse in Niftrik ook door de 
Lagestraat en de Beemd trekt, moet daar dan niet ook intensievere bestrijding plaats 
vinden tegen de eikenprocessierups?

Antw. 1 Wij zijn ons er van bewust dat de vierdaagseroute ook door genoemde straten 
voert. Om deze reden vindt er waar nodig langs de route en ook in deze straten reeds 
een intensiever bestrijding plaats.

Vraag 2 Gaat het college nu ook de eikenbomen in de Lagestraat, Niftriksestraat en de 
Beemd (deels) kappen om de eikenprocessierups te bestrijden?

Antw. 2 Nee, dat is niet de bedoeling. Ons beleid is er op gericht om een gezond 
bomenbestand te hebben. We denken daarbij wel na hoe we biodiversiteit van het groen 
en dus ook van de bomen het buitengebied kunnen verhogen. Dit kan invloed hebben op 
ons huidige beleid.
De primaire aanleiding voor het (deels) kappen van de bomen langs de Ekenseweg is dat 
de weg opgeknapt moet worden. Daarbij is de boomtechnische groeiruime, het 
verminderen van vroegtijdige wortelschade en het verhogen van de biodiversiteit 
aanleiding om ook het bomenbestand naar een hoger level te tillen. Jaarlijks besteden we 
ca. € 5.000 a € 7.000 aan het opknappen van deze weg. Door de weg te voorzien van 
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een gebonden verharding, maken we nu extra kosten echter op termijn sparen we kosten 
uit. Binnen 10 jaar heeft deze investering zich terug verdiend. 

Vraag 3 Gaat het college nu ook de eikenbomen in de Lagestraat, Niftriksestraat en de 
Beemd (deels) kappen om de biodiversiteit te vergroten?

Antw. 3 Zie antwoord 2.

Vraag 4 Zijn er geen andere mogelijkheden dan kappen, is dat onderzocht? Zoals 
bijvoorbeeld meer biodiversiteit toevoegen aan het gebied langs de Ekenseweg, het 
Ekenseveld.

Antw. 4 Zeker is dat onderzocht. Met deze maatregel beogen we dat ook te bereiken. 
Het werk wordt daarom integraal opgepakt. We verbeteren de verharding van de 
Ekenseweg door er een gebonden verhardingslaag aan te brengen. Hiermee handhaven 
we een landelijke uitstraling maar voorkomen de steeds terugkerende gaten en kuilen in 
de weg. Door het vervangen van 50% van de aanwezige eiken (ca. 50 st) doorbreken de 
monocultuur, brengen verschil in soort en leeftijd aan én verlengen de laanstructuur. Het 
voornemen is deze werkzaamheden na het groeiseizoen uit te voeren.

Vraag 5 Is het college zich bewust van de precedentwerking die geschept wordt met dit 
voorstel? Er zijn in de gemeente veel meer plaatsen waar eikenbomen staan en waar 
inwoners overlast ervaren. 

Antw. 5 Daar zijn wij ons van bewust. Iedere situatie is uniek en wordt apart 
beoordeeld. In dit geval vinden wij de integrale aanpak een valide reden voor deze 
maatregel. Het beidt gelijk de  mogelijkheid om de biodiversiteit te verhogen.

Vraag 6 Is het college zich bewust van de precedentwerking richting andere 
boomsoorten? Van bijvoorbeeld lindebomen hebben mensen ook veel overlast door de 
bladluis. Hier dienen inwoners ook kap en herplant aanvragen in, gaat u die nu ook 
toestaan?

Antw. 6 Zie antwoord 5. Overigens zijn boomziekten zoals luisoverlast geen overlast in 
het kader van de volksgezondheid en derhalve niet vergelijkbaar met de 
eikenprocessierups. Maar ook voor andere boomziekten geldt dat gezonde bomen en 
verhogen van de biodiversiteit een deel van de plaagbeheersing is.


